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Protokół Nr VI/19 

z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta  

i Gminy we Fromborku w dniu 21 marca 2019 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.11, a zakończono o godz. 11.03. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych.  

Nieobecny to: Jacek Gawłowski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pan Marek Misztal – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork  

• Pani Krystyna Lewańska – Radna Rady Powiatu Braniewskiego 

• Pani Maria Łacko – Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

• Pani Małgorzata Sienkiewicz – Pracownik Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury 

• Pani Anna Zakrzewska – Zastępca Dyrektora ZS we Fromborku ds. Przedszkola 

• Pan Kazimierz Kubiak – Kierownik Posterunku Policji we Fromborku 

• Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork  

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Mieszkańcy gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył VI zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych. Nieobecny to: Gawłowski Jacek. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Tadeusza Kochańskiego. 

Radny wyraził zgodę. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie powołali sekretarza obrad. 

Za głosowało 14 Radnych. 

  

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poinformował Radnych, że w 

dniu 18 marca wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork Pana Zbigniewa Pietkiewicza o 

rozszerzenie porządku obrad o punkt podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których 

nie stosuje się przepisów – Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. Wniosek został odczytany. Przewodniczący poinformował, ze projekt ten został 

przedstawiony i przedyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w dniu 18 marca. 

W porządku obrad projekt ten znajdzie się jako litera i) w pkt. 7.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad: 

                                                                                 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21.02.2019 roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 21.02.2019 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2019 rok; 

b) uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Elblągu na kadencję w 

latach 2016 – 2019; 

c) przystąpienia Gminy Frombork do Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur 

d) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2019 roku; 

e) rozpatrzenia skargi z dnia 22 stycznia 2019 roku dotyczącej nieprawidłowości mających 

miejsce w Przedszkolu Gwiazdkowe Wzgórze; 

f) rozpatrzenia skarg z dnia 9 stycznia 2019 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w kwestii przydziału lokalu mieszkalnego z zasobu Gminy Frombork; 

g) ustalenia wysokości diet za pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży 

dla sołtysów Gminy Frombork; 

h) ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym Rady 

Miejskiej we Fromborku; 

i) określenia zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, do których nie stosuje się przepisów – 

Ordynacja podatkowa, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 

których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

uprawnionych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 21 lutego 2019 roku.  

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu: 0 radnych. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5 
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Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 21.02.2019 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania.  

Radna Urszula Zakrzewska zwróciła uwagę, że w poczcie e-mail załącznik z treścią sprawozdania nie 

został dołączony.  

W związku z powyższym sprawozdanie zostało niezwłocznie dostarczone Radnym w formie 

papierowej. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do sprawozdania. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza 

Zbigniewa Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to wraz  

ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/52/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2019 rok. 

  

Radna Urszula Zakrzewska zaproponowała zmianę w uchwale – w załączniku nr 2 poz. 12, zdjęcie 

kwoty 20 tys. zł z zadania inwestycyjnego. Po dyskusji i złożonych wyjaśnieniach Przewodniczący 

Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

Za głosowało 5 radnych. 

Przeciw głosowało 8 radnych. 

Wstrzymało się 1 radny. 

Wniosek nie został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/52/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 10 radnych. 

Przeciw głosowało 4 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/52/19 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poinformowała radnych, 

że w związku z koniecznością przeprowadzenia głosowania tajnego zachodzi potrzeba 

powołania komisji skrutacyjnej. Zaproponował jednocześnie, trzyosobowy skład komisji. 

Radni nie zgłosili innej propozycji. 

 

Zgłoszono kandydaturę radnej Jadwigi Urbanowicz - radna nie wyraziła zgody na prace w komisji. 

Zgłoszono kandydaturę radnej Urszuli Zakrzewskiej - radna nie wyraziła zgody na prace w komisji. 
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Zgłoszono kandydaturę radnej Magdaleny Jakóbczyk – radna wyraziła zgodę na prace w komisji.  

Zgłoszono kandydaturę radnej Agnieszki Ros – radna wyraziła zgodę na prace w komisji. 

Zgłoszono kandydaturę radnego Roberta Markun – radny wyraził zgodę na prace w komisji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę w celu 

ukonstytuowania się komisji, wyboru przewodniczącego oraz przygotowania kart do głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady i 

stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych jest 14 radnych. Nieobecny radny 

Jacek Gawłowski. Poprosił Komisje Skrutacyjną do objaśnienia przez przewodniczącego komisji 

skrutacyjnej zasad głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Robert Markun wyjaśnił 

radnym sposób głosowania poprzez postawienie znaku ‘x’ w kratce przy wybranej odpowiedzi – 

niepostawienie znaku, postawienie kilku znaków bądź postawienie znaku nie w kratce powodowało 

nieważność głosu – odczytywano nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej – radni podchodzili do 

urny otrzymywali karty do głosowania, a następnie po zakreśleniu odpowiedzi, wrzucali swoją kartę 

do glosowania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę w obradach w 

celu obliczenia przez komisję skrutacyjną głosów, ustalenia wyników i sporządzenie protokołu, który 

zostanie odczytany na sali obrad przez przewodniczącego komisji skrutacyjnej. Po przerwie 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady oraz stwierdził 

prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych jest 14 radnych. Nieobecny radny Jacek 

Gawłowski. Poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyboru 

ławnika w wyborach uzupełniających ławników do Sadu Okręgowego w Elblągu na kadencję w latach 

2016-2019. Protokół z głosowania oraz karty do glosowania stanowią załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr V/53/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

uzupełniających wyborów ławników do Sądu Okręgowego w Elblągu na kadencję w latach 2016 – 

2019, stwierdzającą wybór ławnika. 

Uchwała Nr V/53/19 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/54/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

przystąpienia Gminy Frombork do Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/54/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/54/19 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/55/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 lutego 2019 roku w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Frombork w 2019 roku; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/55/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/55/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/56/19  Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 22 stycznia 2019 roku dotyczącej nieprawidłowości mających 

miejsce w Przedszkolu Gwiazdkowe Wzgórze; 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/56/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 3 radnych. 

Przeciw głosowało 9 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 

W związku z powyższym zmianie ulega numeracja następnych uchwał. Dla zachowania ciągłości 

numeracji, kolejna uchwała będzie posiadała numer VI/56/19. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/56/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

rozpatrzenia skarg z dnia 9 stycznia 2019 roku na działalność Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork w kwestii przydziału lokalu mieszkalnego z zasobu Gminy Frombork; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/56/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/56/19 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/57/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 
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ustalenia wysokości diet za pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży dla 

sołtysów Gminy Frombork; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/57/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/57/19 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr VI/58/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie 

ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 

Rady Miejskiej we Fromborku; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/58/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 1 radny. 

Wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/58/19 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk 

poinformował, że w dniu 18 marca na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej 

wpłynął wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa dotyczący zmiany w 

projekcie uchwały. Przewodniczący odczytał treść wniosku, następnie zapytał czy 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz wyraża zgodę na 

wprowadzenie zmian w projekcie uchwały. Burmistrz zaakceptował przedstawione 

zmiany następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawki według 

kolejności. Radni jednogłośnie przyjęli poprawki. Za głosowało 14 radnych. 
 

Radna Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały w całości. W 

związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał 

pod głosowanie wniosek. Radni jednogłośnie zaakceptowali propozycję. Za głosowało 14 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał część treści  

Uchwały Nr VI/59/19 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 21 marca 2019 roku w sprawie określenia 

zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym, do których nie stosuje się przepisów – Ordynacja podatkowa, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną 

oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr VI/59/19. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Radna Anna Janicka była nieobecna podczas głosowania. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr V/59/19 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

W punkcie sprawy różne Radna Anna Janicka poruszyła sprawę świetlicy w sołectwie Bogdany. 

Wniosek pochodzi od mieszkańców, a dotyczy zatrudnienia opiekuna w świetlicy. Poinformowała, że 

sprawa wywołała poruszenie wśród społeczności lokalnej. Mieszkańcy – w tym dzieci – chcieliby 

poznać przyczyny ostatnich zmian. Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Pan Zbigniew Pietkiewicz w 

odpowiedzi poprosił o złożenie interpelacji w powyższej kwestii, do której ustosunkuje się na piśmie. 

Poinformował również, że projekt związany z zatrudnieniem Pana opiekującego się świetlicą wygasł 

pod koniec 2014 roku. Wówczas sytuacja z zatrudnieniem nie została uregulowana, dlatego też w 

chwili obecnej została podjęta decyzja o wyrównaniu zasad zatrudnienia w stosunku do innych 

pracowników gminy. Poszukiwane jest rozwiązanie dostosowujące zatrudnienie, prawdopodobnie w 

formie prac interwencyjnych, jako pracownik etatowy Domu Kultury. Osoba ma pochodzić ze 

środowiska mieszkańców sołectwa Bogdany. 

Radny Marcin Zabłocki oświadczył, że rezygnuje z pracy w komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej we Fromborku. Rezygnacja została złożona na piśmie na ręce Przewodniczącego Rady 

Miejskiej we Fromborku Pana Ryszarda Pawluczuka. 

Ad. Pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął VI zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radny Tadeusz Kochański. 

Protokołował Zbigniew Dalak. 

 

Transmisja z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 21 marca  

2019 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

 

 

 


